



Møtereferat – Styremøte NSchK avd. Oslo

Møtedato Tid: Sted:
19.02.20 18:30 Rovenveien 426, 1900 Fetsund

Forkortelse	Deltakere	Til stede	Sendes
LUK	Lise Ulleberg Kirkemo	X	
RJ	Raymond Johansen	X	
SAK	Stig A. Kristiansen	X	
MJ	Monica Jersing		X
MS	Morten Smestad		X
JN	Jeanine Neegaard	X	
LD	Line Dammen	X	
Referent:	Stig A. Kristiansen		

Pkt.	Tekst	Ansv.	Frist
------	-------	-------	-------

20/07	Gjennomgang og godkjenning av referat fra siste møte Gjennomgang av referat fra sist møte. Vedtak: godkjent uten anmerkninger	INFO	
20/08	Innkommet post - Melding fra ett medlem om hovedmedlemsskap i Oslo, og medlemskap i en annen avdeling. Vedtak: tatt til etterretning	INFO	
20/09	Appellcup 22.03: Fått låne lokaler og uteområde hos KMG. I og med at dette er siste gang denne sesongen, skal det deles ut premier både for deltagelse denne runden, og sammenlagt. Vi bruker de premiene vi har. Forespurt om andre «premier» fra sponsor – ikke fått bekreftet dette enda. Purrer opp.	LUK/RJ/LD LUK	



Norsk Schäferhund Klub
avdeling Oslo

	<p>Har også noen andre tilleggspremier som kan deles ut til de som skal premieres (runde eller sammenlagt).</p> <p>Vidar Brattlie er dommer.</p> <p>Undersøker muligheten for å handle enkelte varer vi trenger på Brobekk Storcash.</p> <p>Vedtak: som redegjort for ovenfor</p>	RJ/LD	
20/10	<p>Arrangementer april og mai:</p> <p>MH 18.04: Sverre og Roar er beskrivere. Lise er testleder. FA 19.04: Sverre og Terje er dommere. Lise er testleder.</p> <p>IBGH og BH-VT 02.05: vi trenger folk til gruppe, samt noen som styrer papirer o.l. Avklarer mer når det nærmer seg.</p> <p>Vi legger ut informasjon (arrangementer) for de ulike arrangementene på FB og på websiden. Medlemmer som kan bistå oppfordres til å melde fra.</p> <p>Vedtak: som redegjort for ovenfor</p>	RJ	
20/11	<p>Innkjøp RIK-utstyr</p> <p>Innkjøp av mønehinder og apportbukker. Vi har allerede fått et tilbud på hinder. Må undersøke litt mer vedrørende apportbukker.</p> <p>Vedtak: vi bestiller mønehinder og apportbukker</p>	SAK	
20/12	<p>Rep.møte 04.04.2020</p> <p>Styret fremmer sak om valg av DU ref. vedtak på avdelingens Generalforsamling.</p> <p>Kjent mental status ble tatt opp i fjor, men det er uklart hvor denne saken nå står. Avd. Oslo ønsker en redegjørelse vedrørende dette.</p> <p>Vedtak: som redegjort ovenfor</p>	SAK	



20/13	<p>Eventuelt:</p> <ol style="list-style-type: none">1. Medlemsaktiviteter Behov for å øke aktiviteten slik at vi blir mer synlige i bybildet. Ulike muligheter som f.eks felles tur, rebusløp for store og små o.l. Vi undersøker litt mer rundt dette og forsøker å dra i gang en eller flere aktiviteter, gjerne en større «happening» på våren og en på høsten.2. Stativ til apportbukk Laget av ett medlem. Enighet om at vi kjøper et gavekort på 500,- som vi gir til vedkommende.3. Lyskaster (bærbar) Kjøpt inn for bruk på Bredtvet og andre steder ved behov. Vi tester hvordan dette fungerer før vi eventuelt kjøper flere.4. Oppslag av info på Bredtvet Ønske om å kunne henge opp informasjon om ulike arrangementer, og diverse programmer LP/RIK osv. Mulig å henge dette på mønet i første omgang. <p>Vedtak: som redegjort for ovenfor i forbindelse med de enkelte sakene.</p>	ALLE	
-------	---	------	--

Neste møte: 16.mars @ 18:30

Sted: Avtales nærmere

Dato: _____

Lise Ulleberg Kirkemo

Stig A. Kristiansen

Raymond Johansen

Jeanine Neegaard

Line Dammen